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Voor ons ligt de Perspectiefnota 2026. Een ambitieus uitgezette koers voor een mooier, beter en 
duurzamer Brabant. We lezen over het verbeteren van de natuur, de versnelling van de 
energietransitie en de dringende noodzaak om de leefbaarheid van onze provincie te bewaken.  

Maar tegelijkertijd ligt er een voornemen op tafel dat hier haaks op staat: de vergunningverlening 
voor een XXL-distributiecentrum van maar liefst 30 hectare en 14 meter hoog in Nuenen. Als we 
uitgaan van 203 laaddocks (zoals volgt uit de aangevraagde vergunning) komt een voorzichtige 
rekensom gebaseerd om CROW kencijfers al snel uit op duizenden extra vrachtwagens per 
etmaal, afhankelijk van de tijden dat het DC in bedrijf zal zijn. Dit verkeer zal dwars door de 
omliggende dorpskernen én de oostkant van Eindhoven moeten worden afgewikkeld.  

Een ontwikkeling van deze schaal brengt schadelijke gevolgen met zich mee. Onze Brabantse 
natuur staat onder druk. Het landschap dat we koesteren, de groene zones die een buffer 
vormen tegen hittestress en wateroverlast, wordt opgeofferd aan een zee van beton.  

De leefbaarheid en mobiliteit van Zuidoost Brabant komt, als het distributiecentrum doorgaat, in 
gevaar. Duizenden extra vrachtwagenbewegingen per dag zorgen voor een fikse extra belasting 
van de infrastructuur en een toename van geluidsoverlast en luchtvervuiling. Het gaat leiden tot 
extra files en verkeersonveilige situaties. De bereikbaarheid van de spoeddiensten in de regio 
(zoals het ziekenhuis) komt in gevaar, met aanzienlijke risico’s voor de volksgezondheid tot 
gevolg. Nog daargelaten de impact van de verslechtering van de luchtkwaliteit en de 
verkeersveiligheid. Dit terwijl Brabant juist wil investeren in een gezondere en aantrekkelijke 
leefomgeving.  

Extra files, onveilige wegen en een slechtere luchtkwaliteit in de omliggende dorpen én steden 
zijn onvermijdelijke consequenties van dit plan. Is dat de vooruitgang waar we naartoe werken? 

De Perspectiefnota stelt terecht dat niet alles kan en niet alles nu kan. Er moeten keuzes 
gemaakt worden. Ook hier. Willen we echt bijdragen aan een beter Brabant, dan moeten we 
afwegen of dit distributiecentrum op déze plek past binnen onze langetermijndoelen. 

Daarom roep ik de leden van de Provinciale Staten met klem op om in te grijpen. De gemeente 
Nuenen lijkt dit dossier niet meer te kunnen overzien en de impact ervan overstijgt het lokale 
belang. Dit is een provinciale kwestie die vraagt om daadkracht en visie. Brabant is innovatief, 
vooruitstrevend en sterk in samenwerking. Laten we deze kracht inzetten voor duurzame en 
toekomstgerichte oplossingen. Bijvoorbeeld door in te zetten op slimme, kleinschaligere 
logistieke hubs, efficiënter ruimtegebruik en duurzame transportoplossingen. Dat is de échte 
manier om met beide benen op de grond, maar met de blik vooruit, onze provincie mooier en 
duurzamer te maken.  

We rekenen op u! 


